
Geachte leden van de Raad
 
In de commissie vergadering van dinsdag 24 september staat de Groenvisie geagendeerd. 
Op de oriëntatie avond van 17 september is onder andere de Goenvisie toegelicht. Na deze 
presentatie zijn enkelen van u naar mij toegekomen met een aantal vragen over het proces. 
In deze mail wil ik voorafgaand aan de behandeling in de carrousel de binnen gekomen 
vragen beantwoorden.
 
Voorgaande besluitvorming
Op 30 oktober 2018 is de groenvisie besproken in het college. Op 20 november 2018 heeft 
het stuk op de agenda van de Raad gestaan. In de carrousel van 20 november is aan de 
raad gevraagd of zij instemmen met de uitgangspunten van de Groenvisie en of de 
Groenvisie voorgelegd kon worden aan de samenleving.
 
U heeft als Raad ingestemd met de lijn van de groenvisie. U heeft ons wel een aantal 
tekstuele aanpassingen meegegeven die door het college verwerkt zijn in de Groenvisie. Na 
deze aanpassingen is de Groenvisie ter inspraak gelegd. Deze inspraak procedure heeft 
geleid tot een tweetal positieve reacties. Op basis hiervan zijn er geen aanpassingen in het 
beleid doorgevoerd.
 
Kadernota vs begroting
Op 25 juni 2019 is de definitieve groenvisie inclusief uitvoeringsagenda (groenagenda) 
besproken in het college. Het college heeft toen besloten om de groenvisie 'groen leeft" ter 
besluitvorming voor te leggen aan de Raad. Daarnaast heeft het college besloten om de 
budget aanvraag die gekoppeld is aan een gedeelte van het uitvoeringsprogramma ter 
integrale besluitvoering aan te bieden bij de Kadernota. Hierbij heeft het college kritisch 
gekeken naar de financiële situatie van dat moment en is er gekozen voor een sobere en 
doeltreffende aanvraag. Dit budget betreft €262.000,- verdeeld over de komende 4 jaar. 
 
Insteek van het college was om deze nota voor de kadernota te behandelen.
Helaas is het door de volle agenda van de Raad niet gelukt om dit document daadwerkelijk 
voor de Kadernota te behandelen. Hierdoor is de nota verschoven naar de carrousel van 24 
september. Gevolg hiervan is dat het onder punt 2 genoemde besluit:
 
2. Het gevraagde bedrag voor de periode 2020-2023 ad € 262.000,- af te wegen in de
besluitvorming van de kadernota 2020.
 
niet meer actueel is. Ik snap dat dit tot verwarring kan leiden vandaar dat ik u dit vooraf wilde 
toelichten. Voorafgaande aan de Raadsbehandeling op 14 oktober zal Hein van der Loo 
nogmaals dit proces aan u toelichten.
 
Tevens heeft u mij een vraag gesteld over de omvang van het gevraagde budget 
(€262.000).  Het budget wat wij van u als raad vragen is €262.000,-. Tegenover dit budget 
staat een (te verwachten) subsidie vanuit de provincie ter waarde van €215.000,-. Met het 
toekennen van de aanvraag in de kadernota verwachten wij het groen in Zwijndrecht een 
impuls te kunnen geven ter waarde van €477.000,- (€262.000,- + €215.000,-). Uiteraard is 
het verkrijgen van deze subsidie afhankelijk van de ingediende plannen. Of we dit krijgen is 
dus geen 100% zekerheid. Toch verwacht ik dat het beleidsplan en de hieraan gekoppelde 
aanvraag sterk genoeg is om deze subsidie binnen te halen. Mocht dit niet het geval zijn dan 
kom ik hiervoor bij u terug om een nieuwe afweging te maken met betrekking tot de 
uitvoering van de groenvisie. 
 
Met vriendelijke groet,
 
Jacqueline den Dongen




